
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 31. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 535
I hvilket omfang udnyttes overskudsvarme fra nyere datacentre og datacentre under 
planlægning sammenlignet med ældre datacentre?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carsten Kissmeyer (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carsten.Kissmeyer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Helveg Petersen
formand

1/1

Offentligt
KEF Alm.del - Spørgsmål 535

Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget 2021-22


